

Ref: GWC/BOD/OUT/27/27/04/2023

Date: 27 April 2023

To: The Market Operations and **Monitoring**

Qatar Exchange

السادة/ إدارة عمليات السوق والمراقبة

بورصة قطر

GULF WAREHOUSING COMPANY DISCLOSES Q1 AUDITED **FINANCIALS** ENDED 31 March 2023.

شركة الخليج للمخازن تفصح عن بياناتها المالية للربع الأول المنتهية في 31 مارس 2023.

Dear Sir,

ىعد التحية ..

Gulf warehousing company has disclosed the audited financial statements for the first Quarter ended March 31, 2023. company has achieved during the first Quarter 0f 2023 a net profit of QR 61.5 mil, compared to a net profit of QR 57.8 mil for the same period of 2022, registering a 6% growth.

Earnings per Share EPS amounted to QR 0.105 in the 1st quarter of 2023 compared to EPS amounted to QR 0.099 for the same period of the previous year

Kindly note that GWC QPSC will hold its investor relation conference by conference call to discuss the financial results for the same period of 31 March 2023 on 30 April 2023 at 12:00 pm

أفصحت شركة الخليج للمخازن عن بياناتها المالية المدققة للربع الاول المنتهية في 31 مارس 2023، حققت الشركة خلال الربع الأول لعام 2023 أرباحاً صافية بقيمة 61.5 مليون ريال قطري، مقارنة بصافي ربح قدره 57.8مليون ريال قطري للفترة ذاتها من العام 2022، مسحلاً نمواً بنسبة 6٪.

كما بلغ العائد على السهم 0.105 ريال قطري في الربع الأول من العام 2023 مقابل العائد على السهم 0.099ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما يرجى التفضل بالعلم بإن شركة الخليج للمخازن (ش.م.ع.ق) ستعقد مؤتمر علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية للربع الأول المنتهية في 31 مارس 2023 في يوم الاحد الموافق 30 ابريل 2023 في تمام الساعة 12:00 ظهراً.

ousing Comp

Thanks & Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام "



